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   آقاي زنگنه بنزين را گران نكنيد
مهدي محمدي كارش��ناس مس��ائل راهبردي در 
توئيتر درباره بهانه دول��ت براي گران كردن بنزين 
نوشت: واقعاً بهتر نيس��ت، به جاي نقشه كشيدن 
براي گران كردن بنزين با توجيه پول نداريم از آقاي 

زنگنه بخواهند وظيفه اش در فروش نفت را انجام بدهد و پول دربياورد. 
...........................................................................................................................

   حقوق بشر امريكايي 
عليرضا زاكاني نماينده سابق مجلس ش��وراي اسلامي در توئيتر درباره 
قتل خاشقجي توسط آل سعود و رفتار حقوق بش��ر امريكايي با منتقد 
دولت هاي سرسپرده امريكا، نوشت: وليعهد عربستان با پيشنهاد رشوه 
5ميليارد دلاري به آنكارا، خواستار مختومه شدن پرونده خاشقجي شده 

و تأكيد نموده با تشويق امريكا و سازمان سيا وي كشته شده است. 
در حقوق بشر امريكايي منتقد دولت هاي سرسپرده امريكا را بايد كشت و 

تكه تكه كرد ولي قاتل ملت هاي آزاده را نبايد مجازات كرد. 
...........................................................................................................................

   حمايت از شفافيت رأي نمايندگان
احمد اميرآبادي فراهاني عضو هيئت رئيس��ه مجلس شوراي اسلامي در 
توئيتر درباره نظر مردم در خصوص شفافيت آرای نمايندگان نوشت: مناظره 
در خصوص شفافيت آرای نمايندگان برگزار گرديد. حدود 97 درصد مردم 
كه پيامك داده بودند، موافق شفافيت بودند. اين قول را به مردم مي دهيم كه 

در مجلس پاي شفافيت بايستيم و حتي هزينه آن را پرداخت كنيم. 
...........................................................................................................................

   مددخواهي رئيس بانك مركزي از 3 قوه 
رئيس كل بانك مركزي در پست اينستاگرامي خود با اشاره 
به تأكيدات رهبر انقلاب براي حل مشكلات كليدي اقتصاد 
كش��ور نوش��ت: رهبر معظم انق��لاب بر اتخ��اذ تدابير و 
تصميمات جدي و عملياتي براي حل پنج مشكل كليدي 
اقتصاد تأكيد كردند. از پنج مورد، سه مورد آن يعني مشكلات نظام بانكي، 
نقدينگي و تورم در حيطه مسئوليت مستقيم بانك مركزي است. اگر موضوع 
ارز را هم به آن اضافه كنيم، خطير بودن مس��ئوليت بانك مركزي و اهميت 
اقدامات و برنامه هاي آن براي اجراي فرامين رهبري را آش��كار مي س��ازد. 
همراهي اعضاي محترم دولت در پيش��برد سياس��ت هاي بانك مركزي و 
پشتيباني دو قوه محترم ديگر ش��رط اساسي فائق آمدن بر مشكلات است. 
براي كنترل و هدايت نقدينگي، كندكردن روند رشد تورم و متعاقباً كاهش 
تدريجي آن، اولويت بندي مشكلات در هم تنيده نظام بانكي و اخذ مجوزهاي 
لازم براي اصلاح تدريجي آن و تبديل شبكه بانكي به موتور محركه اشتغال و 
توليد و خصوصاً ساماندهي بازار ارز و حركت در مسير نرخ ارز تعادلي با توجه 
به ش��رايط اقتصادي كش��ور، برنامه هاي مش��خصي داريم كه با مش��ورت 
صاحبنظران اقتصادي، بانكي و ارزي و همراهي مديران و كارشناسان بانك 

مركزي و سيستم بانكي عملياتي نموده و اجرا خواهيم كرد. 
...........................................................................................................................

    نقش FATF را در اين توصيه نامه نمي بينيد
سيدياسر جبرائيلي كارشناس مسائل اقتصادي در كانال 
تلگرامي خود نوشت: وزارت خزانه داري امريكا روز ۱۱ 
اكتبر ۲۰۱۸ بيانيه اي منتشر كرد كه هدف آن، هشدار 
درباره دور زده ش��دن تحريم ها عنوان شده است. اين 
بيانيه حاوي اطلاعاتي درب��اره چگونگي مبادلات مال��ي بانك مركزي، 
صرافي هاي مرتبط ب��ا بانك مركزي در خارج از كش��ور و نحوه دور زدن 
تحريم ها از سوي ايران است كه قبل از اجراي برنامه اقدام FATF براي 
امريكا چنين شفاف نبوده اس��ت. در واقع مي توان گفت تبادل اطلاعات 
ذينفع واقعي از طريق واحد FIU وزارت اقتصاد با طرف هاي خارجي اين 
اشراف را براي امريكا به وجود آورده تا مسيرهاي دور زدن تحريم ها را براي 
ايران ببندد. پلمب صرافي هاي ايراني در گرجستان همزمان با انتشار اين 
توصيه نامه وزارت خزانه داري امريكا بسيار قابل تأمل است. آقايان مدعي 
هستند كه با اجراي FATF هيچ گونه اطلاعات مالي مربوط به نهادهاي 
كشور به خارج داده نمي ش��ود. راهكار عيارسنجي اين ادعا روشن است. 
طرحي را در مجل��س تصويب كنيد كه براي آم��ران و عاملان و معاونان 
هرگونه به اش��تراك گذاري اطلاعات مالي و هويت��ي نهادهاي داخلي با 

طرف هاي خارجي، جرائم سنگين در نظر گرفته شود.

 اروپايي ها بايد در روابط با ايران 
اقدام عملي كنند  

نايب رئيس كميسيون امنيت ملي گفت: تا 
زماني كه اروپا در رواب�ط اقتصادي با ايران 
اقدام عملي انجام ندهد و استقلال مد نظر ما 
در روابط تجاري را تأمين نكند، بازگشايي 
دفت�ر اتحادي�ه اروپ�ا ض�روري نيس�ت. 
كم��ال دهقان��ي فيروزآب��ادي ناي��ب رئيس 
كميس��يون امنيت ملي و سياس��ت خارجي 
مجلس شوراي اسلامي در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان، با اشاره به 
درخواست جديد اتحاديه اروپا براي بازگشايي دفتر در تهران، گفت: اتحاديه 
اروپا در گذشته نيز چنين درخواس��تي را مطرح كرده بود و در كميسيون 
امنيت ملي هم مورد بررسي قرار گرفت، اما با توجه به روابط سياسي كه در 
آن مقطع زماني با اروپا داشتيم، با اين درخواست موافقت نشد. وي افزود: 
كميسيون امنيت ملي جلس��ه اي را با حضور سفراي كش��ور هاي اروپايي 
برگزار كرد و سفير اتريش به عنوان رئيس دوره اي اتحاديه اروپا درخواست 
بازگشايي اين دفتر را مطرح كرد، كميسيون اين موضوع را بررسي خواهد 

كرد و با همكاري ساير دستگاه هاي كشور به جمع بندي خواهد رسيد. 
نايب رئيس كميسيون امنيت ملي در پاسخ به سؤالي مبني بر اينكه بيشتر 
كشور هاي اروپايي در تهران سفارتخانه دارند، بازگشايي اين دفتر چه لزومي 
دارد، اظهار كرد: باتوجه به اينكه جمهوري اسلامي ايران با اكثر كشور هاي 
اروپايي روابط سياسي و تجاري دارد و سفارتخانه هاي آنها در كشورمان 
فعال است، دليلي براي بازگشايي اين دفتر وجود ندارد، مگر اتحاديه اروپا 
با فعال كردن اين دفتر بتواند چشم انداز جديدي در روابط با ايران به وجود 
آورد و سرمايه گذاري بلند مدتي در حوزه  اقتصاد انجام دهد. دهقاني در 
پايان خاطر نشان كرد: معتقدم تا زماني كه اروپا در روابط اقتصادي با ايران 
اقدام عملي انجام ندهد و استقلال مد نظر ما در روابط تجاري را تأمين نكند، 
بازگشايي اين دفتر ضروري نيست، بايد موضع گيري هاي اتحاديه اروپا در 
مقابل امريكا را تحت نظر بگيريم. اگر اتحاديه اروپا در جهت استقلال خود 
از امريكا و افزايش تعاملات با جمهوري اسلامي ايران قدم بردارد، مي تواند 

روابط عميق تري با ما داشته باشد. 
...........................................................................................................................

 كدخدايي: مباحث مطرح 
درباره تغييرات در شوراي نگهبان كذب است

س�خنگوي ش�وراي نگهبان هرگونه گمانه زني درباره تغييرات در 
شوراي نگهبان را رد كرد. 

عباسعلي كدخدايي سخنگوي شوراي نگهبان در گفت وگو با فارس، با 
اشاره به انتش��ار برخي خبرها درباره تغييرات در اين شورا گفت: هيچ 
تغييري در ش��وراي نگهبان رخ نخواهد داد و چني��ن خبرهايي كذب 
اس��ت. وي اضافه كرد: هيچ بحثي درباره تغييرات در ش��وراي نگهبان 
به خصوص درباره تغيير دبير ش��ورا يعني آيت الله جنتي مطرح نيست 
و خبرهاي اينچنيني غلط اس��ت زيرا دبير شورا از بين اعضاي شورا و با 
رأي گيري انتخاب مي شود و در چنين صورتي اصلًا ورود دبير از بيرون 

شورا امكانپذير نيست.

نمايندگان مجلس 

امیرعباس رسولی
   گزارش

ش�وراي اسلامي 
هفته گذش�ته با 
يك فوريت طرح شفافيت آراي نمايندگان 
مجلس مخالفت كردند و بر اين اس�اس اين 
طرح به صورت ع�ادي در پارلمان بررس�ي 
می شود. اقدام مورد اشاره منتخبان مردم در 
خانه ملت با واكنش هاي متفاوتي در جامعه 
روبه رو شده و اين پرسش را در سطح جامعه 
مطرح كرده كه چرا نمايندگان آنها در مجلس 
حتي حاضر نيس�تند آراي خود را نسبت به 
طرح و لوايح جهت مطلع ك�ردن جامعه، در 

معرض عموم قرار دهند.
برخی نمايندگان مجلس ش��ورای اسلامی حاضر 
به پرداخت هزينه هاي ناش��ي از تصميمات خود 
در مجلس نيستند و همچنان تمايل دارند چهره 
واقعي و تفكرات و جهت گيري آنها در انتخابات آتي 

قابل رصد نباشد. 
بسياري از منتخبان ادوار گذش��ته مجلس نيز از 
اعلان رأي خود نس��بت به لوايح و طرح هاي مهم 
ابا داشته اند، كمااينكه نمايندگان مجلس نهم نيز 
به شدت از اعلام آراي خود نسبت به برجام طفره 
می رفتند و آنها را جزو محرمانه هاي زندگي خود 

عنوان مي كردند. 
    محرمانه دوران خدمت نمايندگان

در هنگام��ه اي كه بس��ياري راه رهايي كش��ور از 
مش��كلات را برجام عن��وان مي كردند ع��ده اي از 
نمايندگان هيچ گاه حاضر نشدند رأي خود نسبت 
به آن را در مجلس آش��كار كنند تا ام��روز ميزان 
توانمندي و فهم آنها از مباحث كلان كش��ور قابل 

ارزيابي باشد. 
مخالفت نمايندگان مجلس با ي��ك فوريت طرح 
شفافيت آرا البته با واكنش هايي از سوي نمايندگان 
موافق اين طرح روبه رو شد، به طوري كه در برنامه 
زنده اي كه جمعه ش��ب از ش��بكه اول رسانه ملي 
پخش ش��د دو تن از نمايندگان مجلس نسبت به 
عدم شفافيت در اين حوزه به شدت انتقاد كردند. 

نبايد فرام��وش كرد كه محرمانه ها تنها ش��امل 
نمايندگان مجلس نمي شود و بسياري از نهادها 
و دس��تگاه ها را در بر مي گيرد و به ميزان حقوق 
دريافتي بسياري از مسئولان و مديران كشور نيز 
قابل تعميم است و نمايندگان مجلس هم از اين 
قاعده مستثني نيس��تند، به طوري كه كماكان 
ارقام حقوق دريافتي منتخبان مردم در مجلس 
و حق مأموريت آنها به خارج از كشور نامشخص 
است، البته چندي پيش تلاش ش��د براي اقناع 

افكار عمومي در راستاي شفافيت، فيش حقوقي 
نمايندگان مجلس منتشر شود كه آنچه منتشر 
ش��د با مجموع دريافتي منتخبان مردم بس��يار 
متفاوت ب��ود و تنه��ا گوش��ه اي از دريافتي ها را 

پوشش مي داد. 
    ش�فافيت اقتصادي ريل توسعه را هموار 

مي كند
با مطالعاتی مجمل مي ت��وان دريافت كه هر كجا 
كشورهاي توسعه يافته حركتي به سمت تحول و 
پيشرفت داشته اند، پيش از آن در راستاي شفافيت 
اقتص��ادي حركت كرده ان��د و خروجي قطعي آن 

كاهش فساد اقتصادي بوده است. 
بدون ترديد در اقتصادي كه از فقدان ش��فافيت 

رنج مي برد بستر لازم براي رقابت اقتصادي سالم 
وجود ندارد بدان معنا ك��ه در چنين اقتصادي 
سرمايه گذار احس��اس رضايتمندي نمي كند و 
خود را در شرايطي برابر با سايرين نمي داند، حال 
آنكه چنانچه اين امكان رقابت برابر وجود نداشته 
باش��د، آنها كه توان اقتصادي بيش��تري دارند 
موفق تر نيس��تند، به همين خاطر بي عدالتي و 
رانت در اين جامعه افزايش يافته و فساد اقتصادي 

رسوب مي كند. 
    چرا مجلس نس�بت به قانونی شدن طرح 

شفافيت آرا مقاومت می كند؟
فقدان ش��فافيت در ايران و همچنين غيرشفاف 
بودن اطلاع��ات در اقتصاد كش��ور، عاملي براي 

فرار از نظارت بر عملكرد بخش هاي تصميم گير و 
فعال در اقتصاد است. آن هم در حالي كه چنانچه 
شفافيت اقتصادي افزايش يابد، اعتماد عمومي به 
نظام اقتصادي و حتي نظام سياسي نيز افزايش 
خواهد يافت، به همين دليل است كه رهبرمعظم 
انقلاب در يكي از سخنراني هاي خود مي فرمايند: 
»اگر چنانچه وضع اجتماع، وضع اقتصادي كشور 
مثل يك خانه  ب��ي درودروازه اي ب��ود كه هركه 
خواست آمد، هرجور خواست عمل كرد، هرچه 
خواس��ت برد، خورد، خب معلوم اس��ت، انسان 
نجيبِ شايسته  متيني كه مي خواهد از راه حلال 
ارتزاق كند، طبعاً جلو نمي آيد. شفاف سازي، شرط 
اصلي اين فسادستيزي است، بايد شفاف سازي 

بش��ود، بايد فضاي رقابتي به وج��ود بيايد، بايد 
فضاي باثبات به وجود بياي��د، فعالِ اقتصادي در 
اين شرايط خواهد آمد و احساس امنيت خواهد 
كرد. آن وق��ت در يك چنين فضايي آن كس��ي 
كه با ابتكار خود يا س��رمايه  خود ي��ا كارآفريني 
خود ثروتي به دست مي آورد، نظام اسلامي از او 

حمايت مي كند و تأييد مي كند.« 
    تقويت اعتماد عمومی با شفافيت

طبيعي اس��ت اقتصاد در ش��رايط بحراني به اين 
اعتماد مردم��ي به ش��دت نياز خواهد داش��ت و 
ضدانقلاب و كش��ورهاي غربي نظير امريكا تلاش 
مي كنن��د در ش��رايط بحران��ي اقتصاد كش��ور با 
آفرين��ي روي همين عدم ش��فافيت، اعتماد  موج 
مردمي نسبت به مسئولان و نهادهاي حاكميتي 

و دولتي را مخدوش كنند. 
بايد پذيرف��ت كه حق طبيعي مردم اس��ت كه 
بدانند نمايندگان آنها و س��اير مسئولان ارشد 
كش��ور حقوق دريافتي ش��ان چه مقدار است 
و از چ��ه امكانات دولتي و غيردولتي اس��تفاده 
مي كنند يا ح��ق مأموريت و س��اير رديف هاي 
بودجه اي آنه��ا چه ميزان اس��ت، فرزندان آنها 
به چه كاري مشغولند و در طول روز چه ميزان 
فعاليت اجرايي دارند و بس��ياري از س��ؤالات و 
ابهاماتي كه چنانچه براي مردم حداقل بخشي از 
آنها روشن شود مي تواند بسياري از توطئه هاي 
نظام س��لطه را خنثي و اعتماد عمومي جامعه 
را نسبت به مس��ئولان و مراكز قدرت به شدت 

افزايش دهد.

چرا مجلس نسبت به قانونی شدن طرح شفافيت آرا مقاومت می كند؟

مدعيان شفافيت؛ از ادعا تا عمل

   کوتاه
فرهنگي: 

حلقه مديريتي دولت بسيار محدود است
عضو ش�وراي مرك�زي فراكس�يون نماين�دگان ولايي، 
گفت: دول�ت و اصلاح طلبان حلق�ه مديريتي محدودي 
دارن�د، ب�ه همين دلي�ل ب�ه ج�اي معرف�ي گزينه هاي 
جدي�د، گزينه ه�اي موج�ود را جابه ج�ا مي كنن�د. 
محمدحس��ين فرهنگ��ي در گفت وگو ب��ا مهر ب��ا انتقاد از 
جابه جايي وزرا و معرفي ش��ريعتمداري ب��راي وزارت كار، 
اظهار كرد: اين مسئله نشان مي دهد اصلاح طلبان حلقه هاي 
مديريتي بس��يار محدودي دارند، همانطور كه در مديريت 

شهرداري ها نيز دچار مشكل هستند. 
عضو شوراي مركزي فراكسيون نمايندگان ولايي ادامه داد: 
به عنوان مثال در تهران در دو مقطع كه اصلاح طلبان اكثريت 
قاطع شوراي شهر را در اختيار داشتند، در انتخاب گزينه هاي 
شهرداري تهران دچار مش��كلات فراوان شدند. در دوره اول 
شوراي شهر چندين شهردار در دوره چهارساله تغيير كرد و به 
طور ميانگين هر شش الي هفت ماه يك شهردار عوض شد. 

در دوره اخير تا امروز دو شهردار 
تغيير كرده و احتمالاً س��ومين 

تغيير نيز در راه است. 
هي��چ ك��دام از گزينه هايي كه 
اصلاح طلبان براي ش��هرداري 
معرف��ي كرده ان��د تا ب��ه امروز 
پاسخگوي مديريت شهر تهران 
نبوده اس��ت. نماينده مردم تبريز اظهار داشت: در شهرهاي 
بزرگ و كلانش��هرهاي ديگر نيز ك��ه اصلاح طلبان اكثريت 
شوراي شهر را بر عهده دارند، شاهد شرايط مشابهي هستيم. 
وي با بيان اينكه در دولت نيز مش��كل حلقه بسته مديريتي 
كاملًا محسوس است، تصريح كرد: رأي اعتماد نمايندگان به 
جابه جايي وزرا و احتمال معرفي شريعتمداري براي وزارت 
كار قابل پيش بيني نيست و بس��تگي به نوع طرح مسئله در 

صحن مجلس دارد.

ذوالنور: 

ايران و اتحاديه اروپا به تصميم مشترک رسيده اند
رئي�س كميت�ه هس�ته اي كميس�يون امني�ت مل�ي و 
سياس�ت خارجي مجل�س گفت: تصمي�م مش�ترك ايران و 
اتحادي�ه اروپ�ا اخ�ذ ش�ده اس�ت و جزئي�ات اين بس�ته ها 
قب�ل از اقدام�ات امري�كا در ۱3 آب�ان اع�لام خواهد ش�د. 
حجت الاسلام مجتبي ذوالنور در گفت و گو با ميزان، با اشاره به 
روند مذاكره با اروپا، گفت: در ح��ال حاضر گزارش هاي اتحاديه 
اروپا را درباره روند اجراي برجام در اختيار داريم. وي با اش��اره 
به جلسه كميس��يون امنيت ملي وسياس��ت خارجي مجلس با 
۲۸ سفير اتحاديه اروپا اظهار داش��ت: در اين جلسه درباره روند 
اجراي برجام به طور مفصل بحث چند س��اعته صورت گرفت. 
رئيس »كميته هس��ته اي« كميس��يون امنيت ملي و سياست 
خارجي مجلس تأكيد كرد: فعاليت اروپا براي ادامه روند برجام، 
تقريباً مشخص شده است كه قبل از ۱۳ آبان جزئيات آن اعلام 
خواهد ش��د. در حال حاضر ما مقداري تحف��ظ در اعلام نتايج 
داريم وگرنه اقدامات انجام گرفته است.  حجت الاسلام ذوالنور 

تصريح ك��رد: تصميم مش��ترك 
اي��ران و اتحاديه اروپا اخذ ش��ده 
است و جزئيات اين بسته ها قبل از 
اقدامات امريكا در ۱۳ آبان اعلام 
خواهد ش��د. اين نماينده مجلس 
با بي��ان اينك��ه امريكايي ها براي 
۱۳ آبان اق��دام جديدي نخواهند 
داش��ت، تأكيد كرد: علي القاعده مهم ترين موضوعي كه امريكا 
مي كوشد جلوي آن را بگيرد، حوزه نفت است، البته آقاي ترامپ 
كاملًا در چند ماه اخير دوره گردي خود را انجام داد و نتوانس��ت 
اجماعي را ب��راي قطع صدور نفت ايران ايج��اد كند. وي با بيان 
اينكه امريكا مي كوشد مانع ورود ارز به ايران شود، گفت: به دنبال 
پيمان هاي پولي دو جانبه با برخي كشور ها هستيم كه اين موارد 
هم كمك رس��ان خواهد بود، بنابر اين اقدام��ات امريكا از پيش 

شكست خورده است.

   چهره ها
رئيس شوراي فرهنگي نهاد رياست جمهوري:  

۸۰ درصد مشكلات كشور داخلي است
مق�ام معظم رهب�ري اختيارات به س�ران س�ه ق�وه داده و 
ب�ه رف�ع مش�كلات م�ردم اهتم�ام دارن�د. آقاي�ان بايد 
مس�ائل اي�ن جلس�ه را ب�ه زيرمجموع�ه خ�ود منتق�ل 
كنن�د. در ادارات ما رك�ود و رخ�وت همه را گرفته اس�ت. 
حجت الاسلام سيدرضا اكرمي رئيس شوراي فرهنگي نهاد رياست 
جمهوري در گفت وگو با فارس، ضمن اشاره به ديدار ۲/5ساعته 
رهبر انقلاب با ش��وراي عالي هماهنگي اقتصادي بيان داشت: با 
اطلاعات ناقصي كه من از وضعيت كشور دارم به اين جمع بندي 

رسيدم كه ما در داخل كشور ظرفيت بسياري داريم. 
وي درمورد ظرفيت هاي كشور خاطرنش��ان كرد: ظرفيت هاي 
بسياري همچون آب و هوا، منابع خدادادي زيرزميني و رو زميني 
و بسياري ديگر از منابع را در اختيار داريم. واقعاً ما مي توانيم در 
همه ابعاد از جمله مسائل اقتصادي فعاليت بسياري داشته باشيم، 
به شرط اينكه همانطور كه امام علي)ع( فرمودند فقط خواهان 

نباشيم بلكه جديت و اهتمام داشته باشيم. 
اكرمي اضافه كرد: باي��د بخش خصوصي، دولت��ي و تعاوني ها 
كارهاي مربوط به خ��ود را با قدرت انجام دهند كه متأس��فانه 
در اين م��ورد جدي نيس��تيم. رئي��س ش��وراي فرهنگي نهاد 
رياس��ت جمهوري با اش��اره به اهمي��ت كار مطبوعات تصريح 
كرد: مطبوعاتمان كه هر روز منتشر مي شود تشويق جامعه به 
توليد و حمايت از صرفه جويي در مصرف و امثال اينها را نداريم. 
متأس��فانه بخش��ي از روزنامه هاي ما به همديگر تهمت و اتهام 

می زنند و فحاشي مي كنند. 
اكرمي اظهار داش��ت: در كش��ور 9۰۰ نماز جمع��ه برگزار 
مي ش��ود، مس��ئولان  چقدر از اين نمازهاي جمعه استفاده 
مي كنند تا مردم را تش��ويق كنند كه در مصرف انرژي، آب، 
سوخت و حتي مواد غذايي مان اس��راف نكنيم و سعي كنيم 
مصرف مان را كاهش دهيم و از آن طرف بر توليد و بهره وري 
بيفزاييم. وي گفت: كش��ور در به��ره وري از نيروي كار نمره 
پايين��ي دارد،  فعاليت بخش خصوصي م��ان در طول روز در 
بهترين شرايط يك س��اعت و بخش دولتي ۲۰ دقيقه است. 

افرادي در تهران هس��تند كه هزينه سگ شان از هزينه يك 
خانواده بيشتر است، اين واقعاً زشت است. 

رئيس شوراي فرهنگي نهاد رياست جمهوري با اشاره به اينكه 
كتابفروشي هايمان به پيتزافروش��ي تغيير كاربري داده است، 
اظهار داشت: اين موضوع نشانگر اين است كه به مطالعه اهميت 
نمي دهيم. پول براي كاهو، كلم و كرفس مي دهيم اما بابت كتاب 

پرداخت نمي كنيم. 
آموزش و پرورش، آموزش عالي، صدا و سيما و نمازهاي جمعه 
بايد به جامعه بقبولانند كه ما به انق��لاب بدهكاريم نه اينكه 
از انقلاب طلبكار باش��يم بلكه انقلاب كرديم و بايد خودمان 

آن را بسازيم.
 وي با تأكيد بر اينكه ۸۰ درصد مشكلات كشورمان داخلي است، 
بيان داشت: به چه اجازه اي در سال 97 يك مرتبه قيمت هايي 
مثل مواد پتروشيمي و آهن آلات را گران مي كنيد. قيمت ها به 
گونه اي بالا رفته كه تمام تلاش��ي كه براي كاهش نرخ تورم در 
چهار سال گذشته اش انجام شده بود از بين رفت. مسابقه گراني 

و افزايش قيمت دلار گذاشته اند. 
اكرمي گفت: مقام معظم رهبري اختيارات به سران سه قوه داده 
و به رفع مش��كلات مردم اهتمام دارند. آقايان بايد مسائل اين 
جلسه را به زيرمجموعه خود منتقل كنند. در ادارات ما ركود و 

رخوت همه را گرفته است.

كارشناس مسائل امريكا:

نيكي هيلي مخالف سياست هاي ترامپ بود
كارش�ناس مس�ائل امري�كا گف�ت: نيك�ی هيل�ي ب�ه 
عن�وان جمهوريخ�واه مش�هور، مخالف�ت ج�دي خ�ود را 
نس�بت به سياس�ت هاي ضد زن ترام�پ مطرح ك�رده بود. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، نيكي هيلي سفير امريكا در 
سازمان ملل در روزهاي گذشته اس��تعفا كرد و بلافاصله پس از 
اعلام اين خبر غيرمنتظره، با دونالد ترامپ در يك نشست خبري 
در كاخ سفيد حاضر ش��د. ترامپ و هيلي اعلام كردند، او تا پايان 
سال ۲۰۱۸ در سمت سفير امريكا در سازمان ملل ادامه خدمت 
خواهد كرد و سپس از اين مقام كنار خواهد رفت. اين كناره گيري 
در حالي صورت گرفته اس��ت كه پيش از اين س��ريال ادامه دار 
استعفاها در كابينه ترامپ كليد خورده بود. با توجه به اين مسئله 
فواد ايزدي كارشناس مسائل امريكا با اشاره به كناره گيري نيكي 
هيلي از سمت خود به عنوان سفير امريكا در سازمان ملل، اظهار 
كرد: دلايل مختلفي براي اين كناره گيري مطرح شده است كه از 
جمله آن مي توانيم به داستان ادامه داره كناره گيري ها در كابينه 

ترامپ اشاره كنيم. 
كارشناس مس��ائل امريكا بيان كرد: دولت ترامپ به صورت غير 
معمولي ورودي و خروجي زيادي داشته اس��ت. افرادي كه وارد 
دولت مي شود به صورت غير عادي و در يك بازه زماني كوتاه مدت 
خارج مي ش��وند كه در وهله اول به حالت روح��ي و رواني خاص 
ترامپ و نوع مديريت وي بازمي گردد. وي ادامه داد: نيكي هيلي 
پنجاهمين فردي است كه از كابينه ترامپ جدا مي شود و به همين 

دليل مي توان گفت كه كناره گيري هيلي چيز جديدي نيست.
ايزدي افزود: هنگامي كه ترام��پ از طريق حزب جمهوريخواه 
براي انتخابات رياست جمهوري اقدام كرد، بدنه نخبه اين حزب 
از جمله نيكي هيلي مخالف كانديداتوري او بودند. دليل اصلي 
مخالفت وي اين بود كه ترامپ نسبت به زنان رفتار ناشايستي 
داش��ته و متهم به تعرض به زنان بوده است. كارشناس مسائل 
امري��كا گفت: نيك��ي هيلي به عن��وان يك چهره مش��هور زن 
جمهوريخواه با مليت امريكايي مخالفت جدي خود را نس��بت 
به سياست هاي ضد زن ترامپ مطرح كرده بود. وي خاطرنشان 

كرد: اعلام استعفاي نيكي هيلي يك هفته بعد از اعلام نامزدي 
برد كاوانا به نمايندگي از ترامپ در دادگاه عالي انجام شد، زيرا 
خود اين فرد هم مانند رئيس جمهور متهم به تعرض جنس��ي 
به زنان بوده است. ايزدي تصريح كرد: با وجود چنين اتهاماتي 
عليه كاوانا سناتورهاي جمهوريخواه برحسب يك آينده نگري و 
برگزاري انتخابات پيش رو به او رأي دادند تا يك جمهوريخواه 
در دادگاهاي عالي به نمايندگي حضور داشته باشد. وي افزود: 
نيكي هيلي خود را از دولت جدا ك��رد چراكه قصد دارد در دور 
بعد انتخابات رياست جمهوري به عنوان يك كانديدا رأي زنان 
را هم داشته باشد، زيرا در نظرس��نجي ها 6۰درصد زنان اعلام 
كرده اند كه به ترامپ رأي نخواهند داد و دموكرات ها را انتخاب 

خواهند كرد. 
كارشناس مس��ائل امريكا بيان كرد: در مورد روسيه بين نيكي 
هيلي و ترامپ اختلاف نظر وجود داش��ت به ط��وري كه هيلي 
ضديت بيشتري با روس ها داش��ت تا ترامپ. وي با اشاره به نامه 
منتشر شده در روزنامه نيويورك تايمز و انتقاد نسبت به رفتارهاي 
ترامپ در كابينه گفت: گمانه زني هايي وجود داشت كه اين نامه 
را نيكي هيلي نوشته و با مشخص ش��دن اين موضوع مجبور به 
استعفا شده است. ايزدي خاطرنشان كرد: حوزه سياستگذاري به 
خصوص شعارهاي ناسيوناليستي ترامپ هم يكي ديگر از موارد 

اختلاف او با هيلي بود.

بدون تردي�د در اقتصادي كه 
از فقدان شفافيت رنج مي برد 
بستر لازم براي رقابت اقتصادي 
سالم وجود ندارد بدان معنا كه 
در چنين اقتصادي سرمايه گذار 
احساس رضايتمندي نمي كند 
و خ�ود را در ش�رايطي برابر با 
س�ايرين نمي داند، حال آنكه 
چنانچه اين امكان رقابت برابر 
وجود نداش�ته باش�د، آنها كه 
توان اقتصادي بيشتري دارند 
موفق ت�ر نيس�تند، ب�ه همين 
خاط�ر بي عدالت�ي و رانت در 
اي�ن جامع�ه افزاي�ش يافته و 
فساد اقتصادي رسوب مي كند


